



敬啟者：

中六放榜前講座 – 防疫措施安排

本校生涯規劃組將於 7 月 15 日晚上 7 時至 8 時舉行「中六放榜前預備講座」。防疫措施安排如下：

1. 本次講座將提供有關放榜的實用資訊及會現場派發升學指南，對同學放榜準備十分重要，故此中六同學必須親身出席。若同學因特別事故而未能出席，必須事先向學校請假。
2. 由於疫情關係，為保持社交距離，家長將被安排到課室觀看講座直播，於講座完結後，如家長有任何疑問，可直接到禮堂詢問。
3. 為抵禦肆虐的變種病毒，所有家長 / 監護人必須附合最新「疫苗通行證」接種要求，方可進入學校範圍。
4. 所有家長 / 監護人必須使用「安心出行」流動應用程式進入學校(獲豁免使用「安心出行」的人士除外)。
5. 中六同學必須於回校前完成一次快速抗原測試，獲得陰性結果方可回校，並須即場在校填寫健康申報表。

若當日天文台懸掛八號或以上風球，或發出紅色或黑色暴雨警告信號，則講座自動取消。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

2022 年 7 月 5 日

回 條

通告編號: 21-22 / 073c

敬覆者：本人已知悉並同意中六放榜前講座 - 防疫措施安排之安排，定當督促 敝子弟準時出席講座。

- 敝子弟將會/將不會出席講座。
- 家長將會/將不會出席於課室收看直播，出席家長人數: ____位

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

2022 年 ____ 月 ____ 日

家長 / 監護人簽名：_____



Ref: 21-22 /073e

5 July 2022

Dear Parent(s) / Guardian(s),

S.6 HKDSE Release Preparation Talk - Epidemic Prevention Arrangements

The Epidemic Prevention Arrangements of the S.6 HKDSE Release Preparation Talk are as follows:

1. The talk will provide crucial information to students, and booklets on multi-pathways would be given out on that day so it is compulsory for S.6 students. For pre-arranged absences, students must notify the school in advance.
2. To maintain social distancing, **parents** will be arranged to different classrooms **to watch the live broadcast of the talk.**
3. Due to the COVID-19 pandemic, all parents / guardians entering the school campus must comply with the requirements of the Vaccine Pass.
4. All parents / guardians entering the school campus must scan the LeaveHomeSafe QR code.
5. All students must complete a rapid antigen test before returning to school. The test should be carried out on that day, and the relevant person can only return to school after obtaining a negative result. Students need to complete a Health Declaration Form in the school.

In case typhoon signal no. 8 or above is issued, the red or black rainstorm warning signal is in force, the talk will be cancelled.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Reply Slip

Ref: 21-22 / 073e

___ July 2022

I have fully understood and agreed the arrangements of the **S.6 HKDSE Release Preparation Talk** and will remind my son / daughter to be punctual.

- My son / daughter will / will not attend the talk.
- I will / will not attend the talk (live broadcast). No. of people attending: ___.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____